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W ramąeh yknywan.ia m latu radnego przedkładam:

Interpelacja w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dla działki 613 z obrębu 03-23 (pomiędzy osiedlami Elsam I Constaus)

Szanowny Panie Burmistrzu podczas VII sesji Rady Miejskiej w dniu 28.05.20 19 w punkcie dotyczącym

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 6/3 z obrębu 03-23

w Konstancinie - Jeziornie jako grupa radnych Ponad Podziałami złożyliśmy poprzez radnego Arkadiusza

Głowackiego wniosek o zwiększenie minimalnego metrażu działek dla zabudowy jednorodzinnej na min

600rn2, a dla zabudowy bliźniaczej minimum 800m2.

Wniosek ten został przez Radę Miejską przegłosowany pozytywnie stosunkiem głosów 9 za, 8 przeciw,

O wstrzymujących się. Poniżej załączamy zdjęcie wyników głosowania. Pan Burmistrz w reakcji na wyżej

wspomniany wniosek: najpierw powiedział, że zgłasza wniosek przeciwny — co okazało się niemożliwe, gdyż

taką możliwość mają tylko radni — co wyjaśniła obecna pani mecenas. A z kolei bezpośrednio po

przegłosowaniu naszego wniosku powiedział, że zdejmuje projekt uchwały planu miejscowego z porządku

obrad. I tak też się stało. Nagranie z sesji pod adresem

Z kolei miesiąc później podczas VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 25.06.2019 plan dla działki 6/3 powrócił

w niezmienionej formie - nasz wyżej wspomniany wniosek nie został jednak w nim uwzględniony.

Jednocześnie mieszkańcy wiedząc o tym, że ten sam plan będzie ponownie poddany głosowaniu - przesłali listi

protestacyjny oraz licznie pojawili się na sesji, żeby wyrazić swoje zdanie sprzeciwu. Zgodnie z wolą

mieszkańców byliśmy umówieni, że jako radni - na początku sesji zgłosimy wniosek o wykreśienie

z porządku obrad punktu głosowania nad miejscowym planem dla działki 6/3. Jednak p. Przewodnicząca jako

pierwszemu udzieliła głosu p. Burmistrzowi, który już po raz drugi zdjął miejscowy plan z porządku obrad.

Nagranie z sesji !J.JSesze

Na skutek tego co wydarzyło się podczas sesji majowej oraz czerwcowej składamy poniższe zapytania:

1.) Mamy wątpliwości, czy zdjęcie przez Pana Burmistrza punktu dot. miejscowego planu dot. działki 6/3

z porządku obrad już po przegłosowaniu wniosku (o zwiększenie minimalnego metrażu dla działek pod



zabudowę jednorodzinną i bliźniaczą) odbyło się zgodnie z obowiązującymi procedurami prawrymi.

W obecnie obowiązującym Regulaminie Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 201 1 roku

w paragrafie 25, punkcie 6 możemy przeczytać: „Wnioskodawca może wycofać projekt uchwały w każdym

czasie przed głosowaniem.” W naszym przypadku nastąpiło to już po głosowaniu nad wnioskiem

stanowiącym integralną część projektu uchwały p]anu miejscowego.

Dlatego prosimy o pisemną opinię prawników gminnych w powyższej sprawie (z podaniem podstawy

prawnej)

2.) Dlaczego w projekcie miejscowego plaiiu zagospodarowania przestrzennego dla działki 6/3 z obrębu 03-23

przedłożonym na drugiej sesji, czyli czerwcowej nie uwzględniono naszego wniosku, który został pozytywnie

przegłosowany przez Radę Miejską na sesji majowej?

3.) Co obecnie dzieje się w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 6/3 z

obrębu 03-23 — tj. czy wniosek z sesji 28.05.2019 oraz uwagi mieszkańców przedłożone w piśmie

z dnia 23.06.20 19 zostaną uwzględnione w nowym projekcie planu miejscowego?

Prosimy o odczytanie interpelacji podczas najbliższej sesji Rady Miejskiej

Konstancn-Jeziiorna, dnia 15 08 2019 r
(podpisy)

- Odjpowiedź (w 3 egzemplarzach) na zgłoszoną interpelację powiana być udzielona pisemiiie nie pó

niż w terminie 14 dni od daty otrzymania*.

* Art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994j.t. ze zm.)


